
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
z dnia 06.10.2014 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Ulica Sianokosów. 
4. Skwer im. Misia Wojtka. 
5. Inwestycje na osiedlu. 
6. Rowy melioracyjne. 
7. Droga alternatywna. 
8. Zatrudnienie nowej sekretarki. 
9. Uchwały finansowe. 
10. Budżet obywatelski. 
11. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych: 11 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 3. 
Na posiedzenie RO zostali zaproszeni mieszkańcy ul. Sianokosów, p. Rosa oraz p. Ziemianin. 
Mieszkańcy bardzo skarżą się na problemy z komunikacją na osiedlu, związane z brakiem 
chodnika od ul. Żniwna do ul. Sianokosów. Mieszkańcy mają zastrzeżenia do projektu, z 
którego wynika, że przejście dla pieszych znajdzie się na łuku po prawej stronie.                          
P. Przewodniczący zaproponował mieszkańcom zorganizowanie wizji lokalnej z udziałem p. 
Urbańskiego w przyszłym tygodniu. P. Rosa oraz p. Ziemianin wyrazili chęć uczestnictwa w 
niej. 
 
Ad. 4.  
Pod koniec września do RO wpłynął e-mail od Zarządcy Wspólnoty Mieszkaniowej Żyzna 44 
w sprawie wcześniejszego wglądu do protokołu z wrześniowego posiedzenia RO, przed 
umieszczeniem na stronie RO. P. Przewodniczący podjął decyzję o umieszczeniu protokołu 
na stronie internetowej RO jak zawsze. Na początku października wpłynęło pismo od p. 
Korczyńskiej zwierające uwagi do protokołu. P. Pieciukiewicz przygotowała odpowiedź na 
pismo, którą członkowie RO zatwierdzili.  
 
Ad. 5. 
RO otrzyma w przyszłym roku 150 tys. zł w ramach prezydenckiej dotacji na inwestycje 
osiedlowe. Wspólnie na posiedzeniu Zarządu RO ustalono, że środki zostaną przeznaczone w 
pierwszej kolejności na projekt ul. Drozdowej, a reszta umożliwi wybudowanie chodnika na 
ul. Szerokiej. Członkom RO spodobała się propozycja. 
 
  



Ad. 6. 
RO wniosła uwagi do Projektu Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego w 
formie skargi, gdyż wg członków RO są w nim zapisy uniemożliwiające właściwą 
konserwację rowów melioracyjnych. Dzięki p. Pieciukiewicz spotkanie w sprawie rowów 
melioracyjnych z Zastępcą Prezydenta p. Piotrem Myncem odbyło się w terenie, co bardzo 
pomogło zobrazować sytuację. P. Mync stwierdził, że pasy techniczne przy rowach nie są 
usankcjonowane prawnie. P. Przewodniczący wraz z p. Bury uzyskali informację, iż w innych 
miastach są one zachowywane dzięki decyzji administracyjnej. P. Bury znalazła liczne 
przykłady miast, w który mają one zastosowanie. P. Przewodniczący napisał pismo do p. 
Mynca z prośbą o podjęcie inicjatywy prawnej w sprawie pasów technicznych przy rowach 
melioracyjnych. 
 
Ad. 7. 
Biuro Damart na zlecenie Dobrej Szczecińskiej przygotowało koncepcję drogi alternatywnej. 
Jest ona dostępna do wglądu w siedzibie RO. 
 
Ad. 8. 
W związku z wygaśnięciem umowy z poprzednią sekretarką RO konieczny stał się wybór 
nowej osoby na to stanowisko. Po rozmowach kwalifikacyjnych p. Przewodniczący wybrał p. 
Natalię Kurz. Na posiedzeniu RO postawił wniosek o zatrudnienie p. Natalii w charakterze 
sekretarki w wymiarze 25 godzin miesięcznie na umowę zlecenie. Przeprowadzono 
głosowanie nad podjęciem uchwały. Wszyscy głosowali „za”, uchwałę podjęto jednomyślnie. 
 
Ad. 9. 
Z budżetu RO postanowiono przeznaczyć środki finansowe na: 
- druk osiedlowej gazetki „Zaścianek”, przybliżającej mieszkańcom działalność RO oraz 
ulotek odnośnie głosowania w budżecie obywatelskim – 900 zł, 
- kolportaż „Zaścianka”, dzięki któremu każdy mieszkaniec otrzyma egzemplarz kwartalnika 
– 350 zł, 
- zakup cebulek kwiatowych w celu kontynuowania akcji „krokusowa rewolucja” – 700 zł, 
- konserwację zabytkowej pompy oraz jej zamocowanie, które są etapem prac związanych z 
zagospodarowaniem skweru przy pompie – 1 500 zł. 
Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwał finansowych, wszyscy głosowali „za”. 
Uchwały zostały podjęte jednomyślnie. 
 
Ad. 10. 
W związku z głosowaniem na projekty w budżecie obywatelskim RO do gazetki osiedlowej 
dołączyła ulotkę odnośnie projektu ścieżki rowerowej na ul. Szerokiej. Aby zachęcić 
mieszkańców do głosowania postanowiono stworzyć dodatkowy osiedlowy punkt do 
głosowania oprócz siedziby RO. P. Braciszewski zadeklarował się poprosić księdza, aby 
ogłosił na mszy, że będą zbierane głosy, a członkowie RO mają zachęcić do uczestnictwa w 
głosowaniu swoich sąsiadów. 
 
Ad. 11. 
Wolne wnioski: 
- Na posiedzenie RO został zaproszony dzielnicowy, p. Morawski w celu wysłuchania uwag 
mieszkańców dotyczących bezpieczeństwa na osiedlu. 
- Do RO wpłynęło pismo z WGKiOŚ z prośbą o informację o występowaniu barszczu 
Sosnowskiego na osiedlu. 



- Mieszkanka Krzekowa skierowała do RO pismo z prośbą o interwencję w sprawie 
pojawiających się na osiedlu dzików. P. Przewodniczący skierował pismo do Komendanta 
Straży Miejskiej. 
- P. Aluchnia spytała p. Przewodniczącego o wiaty na przystankach. W powyższej sprawie 
nadal nic nie wiadomo. 

 

 


